
Protokół z XI sesji 

Rady Gminy w Przewozie  

w dniu 19 grudnia 2019 r.  

Pkt 1. Otwarcie obrad XI sesji Rady Gminy w Przewozie.  

 Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 12.00. W posiedzeniu wzięło udział 12 

radnych. 

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza nieobecny 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz nieobecny 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad trzech uchwał: 

- w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Przewóz, 

- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Przewóz na 2020 r. 

- w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019-2024. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XI sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez Wójta Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek. 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z X sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z zebranych chciałby wnieść zmiany do projektu. Radni nie 

zgłaszali uwag.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy w Przewozie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Zapytanie na piśmie złożyła radna Katarzyna Zdybowicz - Wójcik.  

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 26 listopada do 18 grudnia 

2019 r. 

Wójt przedstawił informację ze swojej działalności wraz z komentarzem. 

Pkt 6. Przyjęcie planów pracy Rady Gminy oraz jej Komisji Stałych na 2020 r. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt planu pracy Rady Gminy w Przewozie na rok 

2020. Radni przyjęli plan jednogłośnie - 12 radnych za.  

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy w Przewozie przedstawili projekty planów 

pracy, które zostały przyjęte jednogłośnie.  

Pkt 7. Uchwalenie stawek dotacji przedmiotowych. 



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji przedmiotowych przedstawiła 

pani Skarbnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek. 

Pkt 8. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 - 2024. 

a) Przedstawienie projektu uchwały. 

Treść projektu odczytała pani Skarbnik. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie 

uchwały. 

Z pozytywną opinią RIO zapoznała radnych pani Skarbnik. 

c) Głosowanie nad projektem w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2020-2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek 

Pkt 9. Uchwalenie budżetu gminy Przewóz na 2020 r. 

a) Przedstawienie projektu uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej gminy Przewóz na rok 

2020 przedstawiła pani Skarbnik. 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o projekcie 

uchwały budżetowej i możliwości sfinansowania deficytu. 



Pozytywne opinie RIO przedstawiła pani Skarbnik. 

Radny Jarosław Borkowski zapytał, czy jest już wybrana oferta z konkretną kwotą 

jaką będzie trzeba zapłacić w 2020 r. za usługę odbioru odpadów komunalnych.  

Wójt poprosił Kierownika Referatu Gospodarki o przybliżenie radnym wyników 

rozstrzygnięcia przetargu na odbiór odpadów komunalnych.  

Kierownik powiedział, że ofertę na ww usługi złożyła tylko jedna firma, ta która 

obsługuje gminę obecnie. Jednak cena jaką zaproponowali znacznie przewyższa kwotę jaką 

przewidywano.  

Wójt poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją najprawdopodobniej przetarg 

ten zostanie unieważniony i ogłoszony zostanie kolejny. Może przy drugim podejściu zgłosi 

się jeszcze jakaś inna firma.  

c) Przedstawienie opinii i wniosków Komisji Stałych Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodniczący Komisji Stałych przedstawili pozytywne opinie do projektu uchwały 

budżetowej gminy Przewóz na 2020 r. 

g) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, 

Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek 

Na zaproszenie Wójta przybyli na obrady przedstawiciele firmy Orange, którzy 

udzielili wyjaśnień na temat budowy sieci światłowodowej, która będzie przebiegała przez 

teren gminy. To, że w niektórych miejscowościach gminy nie będzie budowy przyłączy, 

wynika z odgórnych zaleceń UKE do realizacji projektu. Firma zapewniła jednak, że wszyscy 

zainteresowani zostaną przyłączeni, ale to wymaga czasu.  

Salę obrad opuścił radny Krzysztof Serwatka. 

Pkt 10. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r. 



Pani Skarbnik odczytała treść projektu, który został szczegółowo omówiony na 

wszystkich posiedzeniach Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka. 

b) Projekt w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Przewóz. 

Projekt był omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. Treść odczytał Sekretarz.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

c) Projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Przewóz na 

2020 r. 

Treść projektu odczytał Sekretarz. Radni nie mieli uwag i nie zadawali pytań do 

projektu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 



NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2019 - 

2024. 

Treść projektu wraz z uzasadnieniem przedstawiła pani Skarbnik. Zmiany 

dokonywane są po to, aby WPF była zgodna z ostatnimi zmianami dokonanymi w budżecie 

gminy na 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta 

Krasuska, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, 

Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Kokosza, Marian Kutasiewicz, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka 

Pkt 11. Sprawy różne.  

Radna Edyta Krasuska ponowiła prośbę o poprawienie stanu technicznego wiaty 

przystankowej w Potoku. 

 Radny Adam Klisowski powiedział, że stan techniczny dróg gminnych 

w miejscowości Lipna wymaga poprawy. 

Wójt odpowiedział, że stan dróg gminnych jest poprawiany na bieżąco i na pewno, 

w każdej miejscowości gdzie takie drogi są to będą poprawiane, ale jest to czasochłonne 

zadanie. Tym bardziej, że od wczoraj jest awaria wodociągu i ZGK musi się teraz ta sprawą 

zająć.  

Radna Edyta Krasuska zgłosiła konieczność naprawy poboczy drogi wojewódzkiej 

Nr 350 od momentu wjazdu do miejscowości Potok od strony Przewozu w kierunku zjazdu 

do składu wojskowego.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał czy  w wyniku podjęcia decyzji o unieważnieniu 

przetargu na odbiorcę odpadów komunalnych, nie stanie się tak, że mieszkańcy zostaną 

w styczniu z nieodebranymi odpadami.  



Kierownik Referatu Gospodarki  opowiedział, że w obowiązującej umowie jest zapis 

odnośnie zabezpieczenia 10 % usług. W związku z tym jest gwarancja odbioru odpadów 

w styczniu. 

Salę obrad  opuściła radna Edyta Krasuska. 

Radna Bogusława Szlachetka poprosiła o zobligowanie odpowiedniej instytucji do 

naprawy pasa drogowego drogi krajowej Nr 27 na wysokości miejscowości Mielno oraz 

o utwardzenie poboczy wzdłuż nowo wyremontowanych odcinków tej drogi.  

Pkt 12. Zamknięcie XI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 14.02.  

 

  

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 

 


